
      02 Juni 2025 

 
Årsberetning – Grundejerforeningen Skårupvej 
 

 
Hermed følger årsberetningen 2024/25 samt budget 2023/24 fra bestyrelsen. 
 

Bestyrelsens sammensætning: 
 
Hvidovre Boligselskab: 

Formand, Hanne Hjortby, nr. 63 
Jimmy, nr. 148 
Peter, nr. 9 

Dennis, nr. 18 
 

ABII: 
Benny, nr. 67 
Christian, nr. 216 

 
ABI: 

Susan, nr.  60 
Hanne, nr.  70 
 

Vi vil lige benytte lejligheden til at takke det afgående medlem af GF,  
Martin for godt samarbejde og indsats. 
 

Vi vil lægge ud med en opfordring til alle vores beboer.  
Har du en opgave/spørgsmål, du ønsker GF skal arbejde med, kan du lægge en 

seddel i en af medlemmernes postkasse.  
Vi holder møde 4 gange årligt, marts, juni, september samt december.  
 

Her kommer lidt om de opgaver vi har haft på programmet siden sidste år 
 

 
Udskiftet gadebelysningen hele vejen rundt, hvilket har givet et  
bedre og billiger lys.   

Ny asfaltbelægning på ringvejen, med nye bump. 
  
Forventet aktiviteter for 2025/2026 

 
 

Arbejder videre på løsning med støjskærm mod togbanen i dialog med DSB, som 
ikke vender tilbage på vores henvendelser, denne problematik er nævnt for 
Hvidovre Kommune. 



 
Kigge foreningens vedtægter igennem og føre up to date. 

 
Kigge på legepladsen, er den up to date eller skal vi få den renoveret. 
 

Containergården trænger måske også til et service-tjek. 
 
Have reetableret volden mod Avedøre Havnevej efter renovering af  

fjernvarmerørene. VEKS vil stå for plantningen af de buske, som GF har valgt. 
 

Budget 2025/2026 
 
Forventet indtægter: 

 
Kontingent   Kr. 80.000,00 
 

 
Dette er lidt om hvad der er sket, og hvad vi påtænker, der skal ske. 

 
 
Med venlig hilsen 

Bestyrelsen Grundejerforeningen 
 

 


